
ARKITEKTURSEKTIONEN THS
18-05-2021

Vårmöte - Sektionsmöte
18 maj 2021

Plats: Digitalt via Zoom

1. Mötets öppnande.

Sektionens ordförande öppnar mötet klockan 17.43.

2. Godkännande av utlysandet av mötet.

Mötet godkänner utlysandet av mötet.

3. Fastställande av dagordning.

Mötet väljer att följa dagordningen med ändringen att stryka punkt 9 och 11.
Istället läggs punkt 4 och 5 till.

Mötet godkänner den nya dagordningen.

4. Eventuella adjungeringar.

Inga.
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5. Fastställande av röstlista för mötet.

23 personer är röstberättigade varav 8 styrelsemedlemmar.

Mötet väljer att godkänna röstlistan.

6. Val av mötesfunktionärer.

6.1. Mötesordförande.
6.2. Mötessekreterare.
6.3. Två justerare tillika rösträknare.

Mötet beslutar att välja följande:
Mötesordförande - Vendela Folke.
Mötessekreterare - Robbin Modigh.
Två Justerare tillika Rösträknare - Julia Nordlöf och Emilia Eckerlid.

7. Rapporter från hela styrelsen, men särskilt från de avgående styrelseposterna.

- Vi har haft möten digitalt. Fler följare på instagram och på hemsidan genom
information på engelska. Allt tack vare vår kommunikatör Emilia. Vi jobbar
också med förråden för mer struktur.

8. Rapporter från de utskott som varit aktiva sedan vintermötet.

Mottagningen presenterar:
- Vi har kommit långt. Rekord av antalet phaddrar vilket är
väldigt roligt. Det arbetas som vanligt fast med restriktioner i
åtanke.

Festeriet rapporterar:
- Vi hade vår onlinepub i fredags. Det kom ett trevligt gäng
som var med och hängde hela kvällen. De som var med
tyckte att det hela var väldigt roligt och det blev uppskattat.
Det är den enda puben festeriet haft under pandemin.

Ordförandes Signatur Justerarens Signatur Sekreterarens Signatur

---------------------- ---------------------- ----------------------
Vendela Folke Julia Nordlöf Robbin Modigh



ARKITEKTURSEKTIONEN THS
18-05-2021

Arkipelago rapporterar:
- Vi släppte magasinet och det har varit väldigt lätt att
anordna föreläsningar. Strategisk arkitektur var väldigt
uppskattad då den handlade om att starta eget. Vi håller nu
på att spika den sista “dunderföreläsningen”.

Antalet röstberättigade justeras till 24. Godkänns av mötet kl. 17.54.

9. Motioner och propositioner.

9.1. Motion - nytt utskott (FOGA).

- Motion: Bilaga 1.
- Styrelsens svar: Bilaga 2.

Kommentarer:

· Namnet borde inte innehålla fest. Kan blandas ihop med festeriet. Annars
bra.

· Det är ojust mot phaddrar. De jobbar intensivt under 5 veckor och hela
året (nästan alla). Det känns inte som ett bra alternativ att ha gasquer som
exkluderar phaddrar. Generellt sett så betalar phaddrar själva för de event
som hålls. Tycker inte att phaddrar blir tackade mer.

· Punkt 3 och 4 är väldigt utförliga och behöver inte stå med i stadgarna.
Det behövs inte en sådan detaljnivå utan är snarare upp till utskottet.

· Det står inte något om verksamhetsbeskrivningar i stadgarna. Det är fint
att det finns en struktur, att det ska ordnas minst en fest för de som är
sektionsaktiva och att de som sitter i nämnder samt kommittéer ska få gå.
Tror inte att det ska skrivas in i stadgarna. Det kan åtminstone skrivas in i
arbetsbeskrivningsdokumentet.

· Punkt 3 och 4 är snarare delar av en arbetsbeskrivning. Vi röstar om att vi
ska ha ett utskott eller inte och sedan på höstmötet väljer vi en som
skriver en beskrivning tillsammans med styrelsen.

Antalet röstberättigade justeras till 23. Godkänns av mötet kl. 18.07.
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Fortsatta diskussioner gällande motion 1.

Antalet röstberättigade justeras till 22. Godkänns av mötet kl. 18.29.

Beslut:

1. Är det mötets mening att införa ett utskott vars uppgift är att hålla i
gasquer på sektionen?

2. Vill mötet rösta igenom att det nya utskottet heter FOGA?

3. Vill mötet rösta igenom att vi avslår punkt 3 och flyttar det till
arbetsbeskrivning?

4. Vill mötet rösta igenom att vi avslår punkt 4 och flyttar det rill
arbetsbeskrivningen?

5. Vill mötet rösta igenom punkt 5 med ändringen “gasqueansvarig” i stället
för “festansvarig” i stadgarna?

Mötet beslutar att godkänna punkt 1, 3, 4 och 5.

Mötet beslutar att punkt 2 flyttas till höstmötet.

Antalet röstberättigade justeras till 22. Godkänns av mötet kl. 18.48

9.2. Motion - ekonomiansvarig för utskotten

- Motion: Bilaga 3.
- Styrelsens svar: Bilaga 4.

Antalet röstberättigade justeras till 23 godkänns av mötet 18.29
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Kommentarer:

- Detta skulle kunna lösas med ekonomiska råd. Finns ett där
ekonomiskt ansvariga ses en gång i månaden. Av förklarliga skäl har
inte det skett pga. Pandemin. Istället har det skett på megaråden.

- Det behövs någon form av råd för ekonomiansvariga och det kanske
ligger på ekonomiansvarige för styrelsen att dra samman.
Förhoppningsvis ser det annorlunda ut nästa år när det inte är
pandemi.

- Det är en otacksam uppgift och man hamnar lätt mellan stolarna när
den ekonomiansvarige står utanför. Styrelsen håller med om det.

- Jag tror att det kan bli ett spritt och inte lika sammansvetsat råd om vi
tar in fler.

- Styrelsen yrkar på att det bör vara med en från varje utskott men att
det är upp till den ekonomiansvariga att medverka om man vill.

Beslut:

1. Är det mötets mening att bifalla motionens punkt 1 och att det skrivs
in i stadgarna?

Mötet röstar för att avslå attsats 1.

2. Är det mötets mening att ekonomiansvarig väljs på årsmötet?

Mötet röstar för att godkänna attsats 2.

3. Är det mötets mening att godkänna attsats 3 med styrelsens
yrkanden?

Mötet når ej majoritet.

En ny motion kommer att behöva skickas in till höstmötet då mötet ej nådde
majoritet.
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9.3. Proposition av styrelsen – stadgeändring

Styrelsen presenterar stadgeändringar.

Utdrag:
Vi lägger till nämnder i utskottens arbetsbeskrivningar. Exempelvis i
studienämndens arbete. Sektionsklädsel: har du sektionens symbol
på overallen så ska den vara svart och sitta på overallens framsida.
Ändrat klubbmästare till barmästare och barmästare till festmästare.

Kassören presenterar stadgeändringar gällande ekonomin.

Utdrag:
Om ett utskott behöver pengar för något utöver budget så beslutas
detta på megarådet.

Mötet väljer att rösta för varje sida

Antalet röstberättigade justeras till 19. Godkänns av mötet kl. 19.46.

Mötet har ej tillräckligt många röstberättigade

9.4. Proposition av styrelsen – policyändring

Antalet röstberättigade justeras till 20. Godkänns av mötet kl. 20.03

Beslut:
Mötet beslutar att anta uppdateringen av stadgeändringarna i sin
helhet.

Mötet beslutar att anta uppdateringen av uppdatering av ekonomisk
policy i sin helhet.
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9.5. Budgetrevidering

Presentation: Mycket har hänt sen förra mötet. Bidraget har höjts från
ABE-skolan. Vi har dessutom fått ett beviljat friskvårdsbidrag. Ökat
budgeten för förråd, bemärkelsekomiteén och kläder.

Antalet röstberättigade justeras till 19. Godkänns av mötet kl. 20.14

Kommentar:

- Festeriet har ändrat i sin budget. Bland annat:
Mat till festisar: + 560 kr.
Pubbtillbehör: - 100 kr.

Antalet röstberättigade justeras till 20. Godkänns av mötet kl. 20.23

Beslut:
Är det mötets mening att anta budgetrevidering med justering på
pubintäkter, pubtillbehör, mat till festisar samt internaktiviteter?

Mötet beslutar att anta budgetrevideringen.

10. Val av poster.

10.1. Sektionsordförande

Ordförande presenterar:
Vendela har blivit vald till THS och kommer därför att behöva avgå.

Valberedningen presenterar:
“Valberedningen har, genom ett intensivt och effektivt arbete, utlyst
och samlat in kandidaturer och nomineringar till Arkitektursektionens
valbara poster på Vårmötet den 18 maj. Kandidaterna nedan har alla
accepterat sin kandidatur och ämnar därför att söka Vårmötets
förtroende för de poster de är nominerade till. Alla kandidater har
granskats och Valberedningen finner inte att någon av kandidaterna
strider mot de formella krav som finns för att kandidera i
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Arkitektursektionens val samt anser att alla lämpar sig för att tjäna
Arkitektursektionen.”

Valberedningen har fått in en kandidat: Markus Clasen

Markus Clasen är frånvarande på grund av sjukdom.

Beslut:
Mötet beslutar att anta Markus Clasen som ordförande

10.2. Ordförande till näringslivsutskottet

Ansvarig för arkipelago:

Valberedningen har ej fått in någon nominering.

Ingen nominerar sig själv på mötet.

10.3. Val av JML-ansvarig student

Valberedningen har ej fått in någon nominering

Ingen nominerar sig själv på mötet.

Beslut:
Mötet beslutar att bordlägga ansvarig för Arkipelago till höstmötet.

Mötet beslutar att bordlägga val av JML-ansvarig student till
höstmötet.

Antalet röstberättigade justeras till 19. Godkänns av mötet kl. 20.33

Arkipelago ansluter till mötet.
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Antalet röstberättigade justeras till 20. Godkänns av mötet kl. 20.34

Beslut:
Mötet beslutar att riva upp tidigare beslut ”ansvarig för Arkipelago”.

Mötet beslutar att anta Olle Baum som ansvarig för Arkipelago till
september.

Mötet beslutar att hitta nya revisorer.

11. Kommande möten

Ordförande hoppas på fysiska möten.

12. Utdelande av Karma-koder

Alla får en Karma-kod när mötet är slut.

13. Övriga frågor
Inget.

Ordförande avslutar mötet kl. 20.37.
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Bilaga 1.

Motion 1

Att skapa ett utskott vars uppgift blir att hålla i sittningar och gasquer på sektionen
(Förslag: Fest och Gasque Arkitektur, FOGA)

Eventutskottet har i uppgift att anordna event och aktiviteter för A-skolans elever. I
dagsläget håller även Eventutskottet i sektionens sittningar. På andra sektioner finns
det ofta två separata utskott för Event och Sittningar. Detta gör det möjligt för
personer med olika intresseområden att gå med i de separata grupperna. Dessutom
skulle Eventutskottet kunna rikta in sig på fler alkoholfria event som kan hjälpa till att
inkludera fler på sektionen.

Motionen yrkar på

1. Att införa ett utskott vars uppgift är att hålla i Gasquer på sektionen.

2. Att utskottet namnges ”Fest och Gasque Arkitektur (FOGA)”

3. Att Utskottet ansvarar för att anordna en Gasque för sektionsaktiva
medlemmar (medlemmar som sitter på en förtroendevald post samt
representanter för Arkitektursektionen THS som har valts av styrelseråd och
utskottsansvariga.)

4. Att Utskottet ansvarar för att anordna en Gasque för sektionsaktiva
medlemmar (medlemmar som sitter på en förtroendevald post samt
representanter för Arkitektursektionen THS som har valts av styrelseråd och
utskottsansvariga exkluderat phaddrar.)

5. Att det i Arkitektursektionens stadgar skall läggas till ”Festansvarig Årsmöte
1 oktober – 30 september”.
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Bilaga 2.

Styrelsens svar till motion 1:

“Styrelsen undrar över skillnaden mellan punkt 3 och 4 och undrar vad som
anordnas för alla andra medlemmar i sektionen, som inte sitter på en
förtroendevald post.

Styrelsen ser att det kan finnas en utmaning i att hitta flera ansvariga och
engagerade, när vi i nuläget ibland har svårt att hitta personer som är det.

Styrelsen ser både potential och risker med att dela upp Eventutskottet i två.
Fördelen med att ha två olika grupper är att respektive grupp kan rikta in sig
på olika saker och därmed nå fler medlemmar. Medlemmar kan gå med i det
utskott som de intresserar sig mest för.
Nackdelen med att ha två olika grupper är att det kan komma tillfällen där ena
utskottet inte har en ansvarig eller grupp och därmed lämnar det utskottet
vilande.

Styrelsen funderar också kring hur det framtida Eventutskottet ska se ut och
vilka event som de bör, och inte bör hålla.

Styrelsen yrkar på:

● Att mötet tar ställning till motionen”
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Bilaga 3.

Motion 2

Att ekonomiansvarig för ett utskott röstas igenom av sektionen på ett
sektionsmöte

Att vara ekonomiansvarig för ett utskott kan vara en stor uppgift som ofta
kräver mycket kontakt med styrelsen. Det kan vara svårt för utskottsansvarig
att agera mellanhand. Det är därför till stor fördel för ekonomiansvarig att vara
med i Megarådet. Det är även en stor roll att hantera en väsentlig summa
pengar som tillhör sektionen och därför bör sektionen ta ställning till om
personen anses lämplig som ekonomiansvarig.

Motionen yrkar på

1. Att ekonomiansvarig för ett utskott röstas igenom av sektionen på
ett sektionsmöte och därmed blir förtroendevald samt att detta skrivs
in i stadgarna.

2. Att ekonomiansvarig väljs och röstas igenom på Årsmötet.

3. Att det i stadgarna under 7.1.1 Åligganden, läggs till att
ekonomiansvariga är med i Megarådet.

Eventansvarig Elin ekonomiansvarig. Vi röstade in att vi skulle ha en
ansvarig när jag började. Det stod inte många förklaringar eftersom att
den var ny. Det har varit problem under året då ena är med under
megarådet och andra inte. Det har lett till att det är svårt att
kommunicera då de inte kan avhandla varandras ansvarsområden.
Ekonomiansvarig tar hand om väldigt mycket pengar och personen
röstas inte igenom ifall det är okej att den tar han om så mycket
pengar för sektionen
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Bilaga 4.

Styrelsens svar på Motion 2:

“ Styrelsen håller helt med om att ekonomiansvarig är en viktig och ansvarsfull
post på sektionen. Däremot tror styrelsen att en överföring av ansvaret för att
välja ekonomiansvarig från Megarådet till SM skulle ta mer än det ger. Det
styrelsen ser som en lämplig åtgärd är att bjuda in ekonomiansvariga till
Megarådet. Detta utan att interferera med stadgarnas stipulation om en röst
per utskott i Megarådet.

I nuläget är alla Styrelseråd och Megaråd öppna för alla sektionsmedlemmar,
så ekonomiansvariga är alltid välkomna till dessa möten.

Att ekonomiansvarig röstas igenom samtidigt som utskottsansvariga ser
styrelsen som en nackdel då situationen kan uppstå att dessa personer inte
kan eller vill samarbeta. Detta skulle öka risken för att posten som
ekonomiansvarig för ett utskott lämnas vakant efter årsmötet.

Många utskott värvar medlemmar efter årsmötet, vilket gör att en stor del av
den bas som ekonomiansvarig kan rekryteras ur ännu inte finns vid årsmötet.
Detta skulle innebära en förskjutning av valet av ekonomiansvarig. I nuläget
behöver dessa sedan vänta maximalt tre veckor innan ett Megaråd kan välja
personen. Om detta istället skulle kräva ett SM skulle utskottet ifråga behöva
vänta flera månader. Detta skulle allvarligt öka arbetsbördan för
utskottsansvarig.

Däremot ser styrelsen en problematik i den befintliga kommunikationen
mellan utskottens ekonomiansvariga och styrelsen och ser stor potential att
förbättra denna.”
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Styrelsen yrkar på

● Att mötet avslår attsats 1 & 2

● Att mötet antar attsats 3, med tilläggen:

Att det under stadgarna 7.2.5 Beslut ändras från “Varje post,
oavsett antal personer, har endast en röst” till “Varje
styrelsemedlem har en röst. Varje utskott, oavsett antal
personer, har en röst.”

Att det under stadgarna 7.1.2. Sammansättning vid
“Megarådet består av sektionsstyrelsens medlemmar (se 6.1
Sektionsstyrelsen allmänt) och utskottsansvariga” tillägges
ekonomiansvariga så att texten istället lyder “Megarådet består
av sektionsstyrelsens medlemmar (se 6.1 Sektionsstyrelsen
allmänt), utskottsansvariga samt eventuella ekonomiansvariga
från respektive utskott”.
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